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1) Schválení zápisu z VH
2) Dr. Pretl informoval o úspěšném průběhu Valné hromady v dubnu 2014
3) Informace o nových členech
4) Diskuse o informaci z Výboru ČNS ze 23.5.2014, v kterém prof. Havrdová informovala o
nefunkčnosti ambulantního sektoru v neurologii – „ambulantní sektor nedostatečně 
zajišťuje péči o akutní nemocné a ambulance nemocnic nahrazují z části 
péči, která spadá do kompetence ambulantních specialistů“. Výbor předal tuto informaci 
členské základně a požádal členy o stanoviska, která budou tlumočena na příštím 
zasedání Výboru ČNS.

K informaci vydal výbor ASN následující stanovisko
Výbor ASN se ohrazuje se proti obecnému tvrzení o nefunkčnosti ambulantního sektoru v 
neurologii a žádá konkretizaci připomínek. 
Výbor ASN navrhuje vytvoření konceptu neurologické péče, který neexistuje a nelze tedy 
tvrdit, že ambulance nemocnic nahrazují z části péči, která spadá do kompetence 
ambulantních specialistů. 

5) Během letních měsíců výbor zaregistruje nové stanovy. K tomu je třeba získat osobní 
data členů výboru a zadat poté je zadat elektronicky (dr. Svobodová, dr. Pretl)

6) Výbor zjistí možnost užívání kódu 06611 pro praktické neurology

7) Dr. Pretl informoval o probíhajícím DŘ na rok 2015

8) Další zasedání výboru bude na počátku září 2014

zapsal Pretl


